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Protokół Nr III/2014 
 III sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 29 stycznia 2015 r. 
BR.0002.1.2015 
III Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Monika Ł ępicka-Gij.  
Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące protokołu II sesji 
Rady Powiatu z dnia 19 grudnia 2014 r.  
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie przyjęcie w/w protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 14 - jednogłośnie. 
Protokół II sesji z dnia 19 grudnia 2014 r. został zatwierdzony. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła porządek sesji:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu II sesji z dnia 19 grudnia 2014 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji i zwolnienia z pełnienia obowiązków 

Członka Zarządu Powiatu w Giżycku. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z pełnienia funkcji Zastępcy 

Przewodniczącego i członka Komisji Rewizyjnej. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu w Giżycku. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Członka Komisji Rewizyjnej. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
11. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2014. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu  Zapobiegania  

Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2015 – 
2017.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie programu działań profilaktycznych, promowania 
i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych  w stosunku  do dzieci w rodzinach 
zagrożonych przemocą w rodzinie  w Powiecie  Giżyckim na rok 2015. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale 
Nr XLII.242.2014 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 28 sierpnia 2014 r. w sprawie 
zmiany kategorii drogi powiatowej. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 3 w Zespole Szkół 
Zawodowych w Giżycku. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Powiatu na rok 2015. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Stałych Komisji Rady Powiatu 

na rok 2015. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 
19. Sprawy różne. 
20. Zamknięcie sesji. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o ich wnioski i uwagi dotyczące 
porządku obrad. 
U uwag i wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przystąpiła do realizacji porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady Powiatu wyznaczyła P. Ewę Ostrowską – Wiceprzewodniczącą Rady 
na Sekretarza obrad. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W. Strażewicz powiedział: 

1) Przyjęliśmy uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert 
do realizacji zadań publicznych zlecanych sektorowi pozarządowemu w roku 2015. 
Ogłoszenie zawiera informacje nt. adresatów konkursów, przedmiotu konkursu, 
warunków składania ofert, terminów i warunków realizacji, trybu i kryteriów 
stosowanych przy wyborze ofert, terminu wyboru ofert. Konkursy grantowe 
ogłaszamy od 3 lat. Kierunki – profilaktyka, zdrowie, sport, kultura i dziedzictwo 
narodowe, pomoc społeczna, dofinansowanie wkładów własnych, doradztwo dla 
organizacji pozarządowych. Termin składania ofert do 10 lutego, kwota ogólna 
przeznaczona na ten cel to 147.800 zł. 

2) Przyjęliśmy Regulamin Organizacyjny Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska 
i Agrobiznesu. Upoważniliśmy również P. Jarosława Kulhawika – dyrektora tej szkoły 
do złożenia projektu pn. Mobilna sala dydaktyczna odnawialnych źródeł energii. 
W ramach tego projektu szkoła zakupi urządzenia do prezentacji odnawialnych źródeł 
energii oraz urządzenia multimedialne do prezentacji wiedzy na ten temat. Wartość 
projektu wynosi 56.818 zł, z czego 50% stanowić może dofinansowanie 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

3) Przyjęliśmy projekt planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli. Składa się on z propozycji zgłoszonych przez poszczególne szkoły. 
Łączna kwota przewidziana na ten cel wynosi 142.113 zł, co stanowi, zgodnie 
z obowiązującymi przepisami 1% środków przeznaczonych na płace nauczycieli. 
Projekt tego planu został przekazany do zaopiniowania przez związki zawodowe 
nauczycieli. 

4) Dokonaliśmy podziału środków finansowych na stypendia za wyróżniające wyniki 
w nauce lub za osiągnięcia sportowe uczniom szkół, których organem prowadzącym 
jest nasz powiat. Do podziału na poszczególne szkoły przeznaczono kwotę 46.000 zł. 

5) Dokonaliśmy również podziału środków na realizację zadań w zakresie kultury 
fizycznej i sportu oraz ochrony dziedzictwa narodowego. W zakresie kultury fizycznej 
do podziału jest kwota 33.558 zł, z czego zostaną sfinansowane zawody sportowe 
znajdujące się w kalendarzu Warmińsko -  Mazurskiego Szkolnego Związku 
Sportowego, Ogólnopolskie Biegi Rodzinne, Organizację Młodzieżowego Festynu 
Sportowego w ramach organizacji trans granicznej sieci współpracy, udział naszej 
młodzieży w Festynie Sportowym na Litwie. Na działania w zakresie kultury 
i dziedzictwa narodowego przeznaczona jest kwota 71.528 zł. W ramach tych 
środków zaplanowano między innymi udział finansowy w organizacji Koncertów 
Muzyki Organowej i Kameralnej, Festiwal Muzyki Cerkiewnej, przeglądu 
Artystycznego Młodzieży Szkół Powiatu Giżyckiego, popularyzacji wiedzy na temat 
dziedzictwa kulturowego powiatu giżyckiego. 

6) Wszyscy zapewne jeszcze jesteśmy pod wrażeniem chyba największej w historii 
powiatu debaty społecznej dotyczącej sytuacji w naszym szpitalu. W trakcie 
wielogodzinnej dyskusji wszystkie strony tj. przedstawiciele społeczności szpitalnej, 
przedstawiciele pacjentów, operator spółki, radni, przedstawiciele samorządów 
gminnych miały możliwość wypowiedzenia się na temat kondycji szpitala, oceny 
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działalności operatora spółki. Po debacie, na mocy umowy operatorskiej, wezwaliśmy 
Grupę Nowy Szpital do aktualizacji wszystkich załączników, w tym – programu 
restrukturyzacji szpitala. Jutro odbędzie się spotkanie z wójtami i burmistrzami 
naszego powiatu, na którym zachcemy rozmawiać o współpracy na rzecz szpitala, jak 
również o nowym agregacie prądotwórczym z out sorterem; byłem obecny na 
spotkaniu z ordynatorami oddziałów naszego szpitala, jestem również do dyspozycji 
związków zawodowych działających w szpitalu w celu wymiany informacji o bieżącej 
sytuacji w placówce. 

7) Wczoraj odbyło się posiedzenie Konwentu Powiatów naszego województwa, na 
którym przyjęliśmy trzy stanowiska: stanowisko w sprawie szpitali powiatowych 
domagając się wzrostu kontrahentów o wskaźnik inflacji z 2014 r. i planowany na rok 
2015 oraz rozliczania nadlimitów na poziomie nie niższym niż 40% ich wykonania, 
stanowisko w sprawie ujęcia w programie budowy dróg krajowych na lata 2014 - 
2023  drogi nr 16 od Borek Wielkich przez Mrągowo, Orzysz, Ełk do Augustowa oraz 
stanowisko jako protest przeciwko traktowaniu części subwencji oświatowej 
rozliczanej na dzieci niepełnosprawne jako dotacji. 

8) 27 stycznia to Dzień Pracownika Publicznych Służb Zatrudnienia -  pracownice 
giżyckiego Powiatowego Urzędu Pracy : dyr. Beata Frydrych otrzymała  
wyróżnienie, Jolanta Romanowska – kierownik działu Instrumentów Rynku Pracy 
otrzymała nagrodę pieniężną. 

9) Podjęliśmy decyzję o odwołaniu p. Tadeusza Skorupskiego, dyrektora Centrum 
Kształcenia Ustawicznego, Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli, z dniem 
16 lutego 2015 r. za porozumieniem stron. Pełnienie funkcji dyrektora powierzono 
p. Beacie Bobieni – do czasu wyłonienia i powołania nowego dyrektora. 

10) Wyraziliśmy zgodę II - mu LO na prowadzenie od drugiego semestru dzienników 
wyłącznie w formie elektronicznej. II LO jest trzecia szkołą po I LO i ZSZ, która 
prowadzi dzienniki w tej formie. 

11) Podjęliśmy uchwałę o zamianie dróg między Powiatem, a Gminą Miłki: 
- Gmina Miłki przekaże powiatowi drogę publiczną nr 133002N we wsi Kleszczewo 
do Wierciejek wraz z działkami o pow. 4,07 ha 
- Powiat Giżycki przekaże drogę Nr 1841N w Wyszowatych o pow. 3,49 ha. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła radnych o pytania do Zarządu. 
M. Kaczorowska zapytała jaka jest kondycja finansowa szpitala, bo jeśli niedobra, to 
wnioskuje, aby czynsz dzierżawny nie był płacony. Radna poprosiła, aby na spotkanie 
z wójtami zaprosić p. Lidię Należyty Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych. 
H. Sarul powiedziała do Starosty, aby rozważył, żeby sprawozdanie Zarządu z działań 
międzysesyjnych było publikowane w Internecie na wzór innych samorządów. 
Zapytała, czy Starosta wie o kontynuowaniu zwolnień w szpitalu, czy się z nimi zgadza, czy 
też uważa, że należy wstrzymać taką reorganizację, czy wie, że w miejsce trzech osób 
zwolnionych Pani Prezes dała podwyżkę swemu zastępcy o 1200 zł. 
Zapytała, kim są tajemnicze osoby chodzące po szpitalu, rozmawiające z personelem, 
stwierdziła, że trzeba przerwać takie praktyki, trzeba zachowywać tajemnicę leczenia. 
Ponadto zapytała czy oprócz wezwania operatora do usunięcia wad umowy nie myślał 
o podjęciu działań do rozwiązania umowy z GSN. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział: 
- aby ocenić kondycję finansową szpitala, trzeba mieć dane. Do 31 marca 2015 r., zgodnie z 
umową,  ma być złożone sprawozdanie finansowe, wówczas zostanie zakończony rok, 
rozliczenie nadlimitów itd. Nie mamy ostatecznych wyników; 
- z P. Lidią Należyty spotkam się jutro rano i ustalimy sprawy; 
- sprawozdanie Zarządu jest stałym elementem protokołów  sesji, które są publikowane 
w Internecie; 
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- nie mam informacji o zwolnieniach, mogą być wypowiedzenia; w grudniu wypowiedziana 
została jedna umowa, nie mogę jednoznacznie stwierdzić, sprawdzę; 
- nie wiem o podwyżce płac dla zastępcy, a czy może to być publiczna informacja – kto i za 
ile; 
- nie wiem kto to tajemniczy chodzi po szpitalu – zapytam; 
- co do rozwiązania umowy z GSM – Pani wie, w jakich okolicznościach można rozwiązać 
umowę, trzeba podchodzić z należytą starannością, aby nie było procesów sądowych. 
Innych spraw i pytań do Zarządu nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
M. Kaczorowska zgłosiła wniosek o powołanie na dzisiejszej sesji komisji statutowej, po to, 
aby wprowadzić  zmiany w statucie. 
L. Należyty powiedziała, iż 26 stycznia br. odbyło się posiedzenie Komisji Spraw 
Społecznych, na którym dokonano podsumowanie debaty o szpitalu 15 stycznia br. Komisja 
zdaje sobie sprawę z trudności zarządzania szpitalem, środki są niewystarczające, a te które są 
powinny być zarządzane jak najlepiej. Po wysłuchaniu stron komisja sformułowała 
następujące stanowisko: 

Komisja Spraw Społecznych po zapoznaniu się z sytuacją prawną i ekonomiczną 
spółki Szpital Giżycki stwierdza, że zarządzająca szpitalem Grupa Nowy Szpital nie w pełni 
wywiązuje się z zawartej 28 stycznia 2013r. umowy. W szczególności: 
1. Nie w pełni realizowany jest ust. 2 § 4 umowy tj.: 

pkt 3 – stale podnosić jakość usług medycznych, świadczonych przez Spółkę, dbać                 
o jej rozwój; 
pkt 4 – rozszerzać zakres realizowanych przez Spółkę świadczeń zdrowotnych, szczególnie 
w zakresie objętym Programem Restrukturyzacji i Rozwoju Spółki,  
pkt 5 – zapewnić dokonywanie przez Spółkę zakupu nowoczesnego sprzętu medycznego; 
pkt 6 – promować wśród mieszkańców Powiatu profilaktykę zdrowotną, 
pkt 7 – podejmować działania zmierzające do zwiększenia przychodów Spółki. 

2. Nie jest realizowany pkt 2, 3 i 4 harmonogramu działań restrukturyzacyjnych określony na 
stronie 7 załącznika nr 3 do umowy. 

3. Działania restrukturyzacyjne są prowadzone bez szczegółowego harmonogramu 
rzeczowego i finansowego, wskazującego planowane oszczędności oraz pozwalającego na 
wcześniejsze podjęcie rozmów z Zarządem Powiatu i pracownikami Spółki. 

4. Ingerencja GSN w realizację projektu „Informatyzacja SPZOZ w Giżycku wraz                            
z uruchomieniem witryny internetowej e-zozgizycko” co może naruszyć trwałość projektu 
oraz konieczność zwrotu pozyskanych środków finansowych wraz z odsetkami. 

Wobec powyższego Komisja Spraw Społecznych wnioskuje o: 
1. Niezwłoczne zabezpieczenie bezpieczeństwa funkcjonowania szpitala – wypełnienie 

otrzymanych zaleceń Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, zakup sprawnego agregatu 
spełniającego wymogi techniczne określone dla szpitala, pozyskanie i udostępnienie 
sprawnego tomografu. 

2. Wstrzymanie działań Zarządu Szpitala Giżyckiego związanych ze zwolnieniami 
pracowników do czasu jasnego uzasadnienia powodów i korzyści z tego płynących. 

3. Przygotowanie szczegółowego planu rzeczowo - finansowego na rok 2015 i 2016,            ze 
szczególnym uzasadnieniem planowanych zmian w zatrudnieniu oraz wskazaniem 
możliwych do uzyskania oszczędności z tego tytułu. 

4. Niezwłoczne przedłożenie, wstępnego sprawozdania finansowego za rok 2014,                          
ze wskazaniem ewentualnych możliwych zmian – przygotowanego przez księgowość spółki 
Szpital Giżycki. 

5. Podjęcie przez Zarząd Powiatu rozmów z samorządami Powiatu Giżyckiego oraz 
wybranymi samorządami powiatów ościennych, w celu uzyskania informacji                                   
o możliwości rozszerzenia spółki Szpital Giżycki o nowych udziałowców. 
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6. Komisja rekomenduje Zarządowi Powiatu rozwiązanie umowy z Grupą Nowy Szpital w 

związku z brakiem oczekiwanej jakości zarządzania określonej w zawartej w dniu 28 
stycznia 2013r. umowie. 

L. Należyty, w imieniu Komisji Spraw Społecznych, zwróciła się do radnych z prośbą, 
aby na następnej sesji przyjąć to Stanowisko w formie uchwały, jako Stanowisko całej 
Rady Powiatu. 
 
J. Łożyński powiedział, iż generator zasilania w naszym szpitalu, przy włączeniu,  grozi 
uszkodzeniem specjalistycznych, drogich  urządzeń elektrycznych, jego stan jest niezgodny 
z wytycznymi Ministra Zdrowia, nie ma automatycznego autostartu. Konieczna jest jego 
wymiana na nowy. Mówimy o tym, dajemy sygnał pacjentom, personelowi szpitala, 
społeczeństwu. Zagrożone  jest prawidłowe funkcjonowanie szpitala przy braku zasilania. 
Radny zwrócił się z prośbą o zobowiązanie Zarządu  o niezwłoczne podjęcie działań 
zmierzających do pozyskania finansowania, np. do zmiany uchwały budżetowej i zakupu, 
montażu  nowego generatora zasilania awaryjnego, zgodnego z wymogami, aby zdążyć przed 
wiosennym przesileniem pogodowym. 
Co do samej umowy spółki – nie ma w umowach, zdaniem radnego, dostatecznych 
zabezpieczeń co do profilu działalności spółki. Np. umowa zobowiązuje powiat do zgody na 
zmniejszenie rodzaju liczby świadczonych usług o ile będzie to spowodowane przyczynami 
niezależnymi od operatora (ale kto rozstrzyga o tej niezależności). Już wiemy, że obecny 
operator nie jest w stanie uruchomić zgodnie z umową operatorską nowych oddziałów 
zasłaniając się brakiem kontraktowania z NFZ na te usługi, także tłumacząc, że nie ma na to 
wpływu.  
W umowie dzierżawy brak jest jednoznacznych odwołań do rozporządzeń Ministra Zdrowia 
w zakresie i standardzie gwarantowanych świadczeń z zakresu leczenia szpitalnego. 
Od 2018 r. zadanie ochrony zdrowia w naszym powiecie będzie realizowała spółka z o.o., 
w której Powiat będzie miał zaledwie 33% udziałów, czyli Powiat pozbywa się pełnego 
nadzoru nad nią i zarazem nad realizacją statutowego zadania powiatu w zakresu szpitalnej 
ochrony zdrowia jego mieszkańców. Spółka, której przedmiotem działania jest kilkanaście 
różnych działalności (np.: opieka dzienna nad dziećmi, naprawa i konserwacja urządzeń 
elektrycznych, przygotowanie i sprzedaż napojów, sprzedaż detaliczna 
w niewyspecjalizowanych sklepach żywności i tytoniu, sprzedaż detaliczna kwiatów, roślin, 
żywych zwierząt domowych i karmy dla nich), nie związanych z zadaniami powiatu, co 
zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym i ustawą o gospodarce komunalnej jest 
niedopuszczalne. Powiat wydzierżawił na 30 lat spółce ogromny majątek byłego SP ZOZ-u, 
którego wartości rynkowej nie ustalono na dzień przekształcenia – jest tylko wartość 
księgowa – za  kwotę dzierżawy uzależnioną od przychodu spółki i nie pokrywającą 
amortyzacji dzierżawionego majątku (kwotę dzierżawy należy jeszcze pomniejszyć 
o przychody spółki z tytułu dzierżawionych umów najmu podmiotów zewnętrznych).   
Przewodnicząca Rady Powiatu M. Łępicka-Gij powiedziała, że sprawę Stanowiska 
Komisji Spraw Społecznych przedstawi na komisjach prezentując stosowną uchwałę, 
podobnie uchwałę w sprawie powołania komisji statutowej. 
 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział: 
- sprawa generatora – problem nie pojawił się dzisiaj, aparat jest sprawny i są osoby, które go 
włączają; z tym problemem najszybciej sobie poradzimy, kosztuje ok. 150 tys. zł, będziemy 
o tym rozmawiać z samorządami; 
- co do umowy spółki, została ona podpisana pod koniec 2012 r., głosowałem za tym, 
szczegółów nie pamiętam, odpowiem na komisjach. 
Innych wniosków i pytań  nie zgłoszono. 
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Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji i zwolnienia z pełnienia 
obowiązków Członka Zarządu Powiatu w Giżycku. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu odczytała treść rezygnacji złożonej przez radnego 
Władysława Króla z pełnienia funkcji członka Zarządu Powiatu.  
W. Król był nieobecny na sesji. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi i pytania. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr III.24.2015 w sprawie przyjęcia rezygnacji i zwolnienia z pełnienia 
obowiązków Członka Zarządu Powiatu w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik 
nr 3 do protokołu sesji. 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z pełnienia funkcji 
Zastępcy Przewodniczącego i członka Komisji Rewizyjnej. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu odczytała treść rezygnacji złożonej przez radnego 
Mateusza Andrzeja Sierońskiego z pełnienia funkcji Zastępcy Przewodniczącego i członka 
Komisji Rewizyjnej. 
Radny,  zapytany,  nie chciał zabrać głosu. 
M. Kaczorowska powiedziała, że ją właśnie interesuje dlaczego zrezygnował, sama jest w tej 
komisji, zapytała, czy rezygnacja wynika z niechęci do pozostałych członków. 
M. Sieroński odpowiedział, że ma to związek z punktem 8 obrad. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi i pytania. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
Uchwała III.25.2015 w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z pełnienia funkcji 
Zastępcy Przewodniczącego i członka Komisji Rewizyjnej została podjęta – stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
  
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu w Giżycku. 
a) powołanie Komisji Skrutacyjnej 
Halina Sarul zgłosiła kandydaturę Henryka Dadełło, który zapytany, nie wyraził zgody. 
Ewa Ostrowska zgłosiła kandydaturę Małgorzaty Kaczorowskiej, która zapytana, nie 
wyraziła zgody. 
Halina Sarul zgłosiła kandydaturę Mateusza Sierońskiego, który zapytany, nie wyraził 
zgody. 
Wacław Strażewicz zgłosił kandydaturę Mariusza Bronk, który zapytany, wyraził zgodę. 
Henryk Dadełło zgłosił kandydaturę Stanisława Bojarskiego, który zapytany, wyraził 
zgodę. 
Lidia Należyty zgłosiła kandydaturę Ewy Ostrowskiej, która zapytana, wyraziła zgodę. 
W. Strażewicz zgłosił wniosek o zamknięcie listy osób do Komisji Skrutacyjnej. 
Przewodnicząca Rady poddała ww. wniosek pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 11, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 3 osoby. 
Lista osób do Komisji Skrutacyjnej została zamknięta, wobec czego członkowie Komisji 
Skrutacyjnej ukonstytuowali się: Przewodniczącym Komisji  został  Mariusz Bronk , 
Sekretarzem – Ewa Ostrowska, Członkiem – Stanisław Bojarski. 
 
b) zgłoszenie kandydata na członka zarządu 
Starosta W. Stażewicz zgłosił kandydaturę Mateusza Andrzeja Sierońskiego. 
W uzasadnieniu powiedział, iż radny ma 25 lat, ukończył studia politologiczne zarówno na 
poziomie licencjatu jak i magistra na Uniwersytecie Warmińsko Mazurskim w Olsztynie ze 
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specjalizacją -  Marketing polityczny i media. Na studiach magisterskich duża cześć zajęć 
poświęcona była samorządowi terytorialnemu, radny jest przygotowany do pełnienia tej 
funkcji. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zapytała, czy radny wyraża zgodę na kandydowanie. 
M. Sieroński odpowiedział, że tak. 
H. Sarul zapytała jakie są osiągnięcia zawodowe kandydata, ile czasu pracował 
w samorządzie, ile był radnym, gdzie teraz pracuje, jakie ma publikacje naukowe na ten 
temat. Stwierdziła, że Starosta, w miejsce zacnego, mądrego, doświadczonego W. Króla 
proponuje niezwykle młodego człowieka. Ile lat on pracuje w służbie publicznej. 
Radna przedstawiła wątpliwość – czy uzupełnianie składu zarządu jest w ogóle potrzebne, 
będziemy pracować nad statutem, jej zdaniem potrzebna jest zmiana ilości składu zarządu 
z 5 do 3 osób, bo po co 17 - osobowej Radzie tak duży skład Zarządu, nie ma tak dużo roboty, 
aby składać ja na barki aż 5 osób. Niestosowne – bo o pieniądze chodzi, przejrzała protokoły 
posiedzeń Zarządu i stwierdziła, że członkowie  Zarządu bardzo rzadko zabierają  głos, jest to 
stołek, synekura, którą daje się poplecznikom. Byłoby dobrze odebrane, żeby Starosta 
zrezygnował z piątego członka i przyznał, że 4 – osobowy Zarząd wystarczy. 
M. Sieroński odpowiedział, że publikacji nie ma przy sobie, pracę licencjacką i magisterską 
udostępni, ma małe doświadczenie, ale podczas kampanii wyborczej kładł nacisk na mix ludzi 
doświadczonych i młodszych, wzajemnie nieznających swoich potrzeb. Dodał, że Jerzy 
Buzek, poseł, a następnie przewodniczący Parlamentu Europejskiego mówił, że w  Brukseli 
stosuje się parytet wiekowy, jest wielu ludzi funkcyjnych poniżej 30 lat, to czy taka 
rekomendacja nie będzie dobra też dla powiatu. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, że w poprzedniej kadencji H. Sarul powiedziała, iż Rada 
Powiatu wybrała geriatryczny Zarząd. Jedyny zarząd 3 – osobowy o którym wie, jest 
w Węgorzewie. Nieetatowy członek Zarządu ma tylko dietę. Dzisiaj Zarząd obradował 
właśnie w składzie 3 – osobowym , bo nieobecni byli M. Drzażdżewski i W. Król. Latem np. 
może być paraliż, gdyż to  sezon urlopowy. Na kanwie oszczędności można zrobić krzywdę 
powiatowi. 
Dzisiaj obradujemy nad powołaniem 5- go członka Zarządu, gdyż tak przewiduje nasz statut. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu o godz. 16.10 ogłosiła 5 – minutową przerwę w celu 
przygotowania kart do głosowania tajnego. 
 
c) przeprowadzenie tajnego głosowania 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej  odczytał regulamin głosowania, który umieszczony 
jest na każdej karcie do głosowania.  
Radni dokonali głosowania. 
Wyczytywani alfabetycznie przez Sekretarza Komisji Skrutacyjnej E. Ostrowską wrzucali 
karty do urny. 
Komisja Skrutacyjna ustaliła wyniki wyborów.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu o godz. 16.20 ogłosiła 5 – minutowa przerwę w celu 
policzenia głosów i przygotowania protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej M. Bronk  odczytał protokół z głosowania tajnego 
z wyboru Członka Zarządu Powiatu w Giżycku. 
Radni oddali następującą ilość głosów:  ważnych - 10, nieważnych - 4. 
Kandydat M. Sieroński otrzymał: „za” – 9, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 
1 głos.  
Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że kandydat Mateusz Andrzej Sieroński   uzyskał  
większość głosów, w związku z czym została wybrana na członka Zarządu  Powiatu 
w Giżycku.  
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Protokół  Komisji Skrutacyjnej wraz z 14 kartami do głosowania stanowi załącznik nr 5  
do protokołu z posiedzenia Rady Powiatu. 
 
d) podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu 
Przewodnicząca Rady Powiatu M. Łępicka-Gij poddała pod głosowanie podjęcie uchwały 
w sprawie  wyboru Członka Zarządu Powiatu w Giżycku  
Wynik głosowania: „za” – 11, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – nie było. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż 3 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 
Uchwała Nr III.26.2015 w sprawie  w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu 
w Giżycku  została podjęta – stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji. 
 
M. Mieńko zapytał radnych o powód niegłosowania. 
H. Sarul odpowiedziała, że nie ma takiego przepisu. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Członka Komisji Rewizyjnej. 
Starosta W. Strażewicz poprosił o nieprocedowanie  uchwały. Wie, że radny W. Król ma 
zamiar złożyć rezygnację z funkcji radnego, wówczas do Rady wejdzie kolejna osoba, po jej 
zaprzysiężeniu uzupełnimy składy komisji, a może ktoś z radnych chce zmienić komisję. 
Wówczas jednocześnie można będzie tej zmiany dokonać. 
H. Sarul powiedziała, że nie ma takiego powodu, aby nie procedować, bo co to jest – 
rezerwowanie miejsca dla kogoś kto dopiero przyjdzie.  
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że minimalny skład Komisji Rewizyjnej to 
5 osób, po odejściu M. Sierońskiego jest 6 osób. Zapytała, czy ktoś z radnych chce wejść 
w skład Komisji Rewizyjnej. 
Chętnych nie było. 
W. Strażewicz przeprosił, wyjaśnił, że nie było jego intencją rezerwowanie miejsca dla 
nowego radnego. 
Przewodnicząca Rady Powiatu Monika Łępicka-Gij  stwierdziła, że punkt 9 obrad 
zostaje wyczerpany, a wobec braku kandydatów, projekt uchwały nie będzie głosowany. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zgłaszanie kandydatur. 
Henryk Dadełło zgłosił kandydaturę Lidii Należyty, która zapytana wyraziła zgodę. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie  
wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Wynik głosowania: „za” – 11, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 3 osoby. 
Uchwała Nr III.27.2015 w sprawie  wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 11. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 
2014. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  przypomniała zebranym, iż zgodnie z przepisami,  do końca 
stycznia każdego roku starosta składa radzie powiatu sprawozdanie z działalności komisji za 
rok ubiegły. Sprawozdanie ogłasza się w wojewódzkim dzienniku urzędowym (art. 38b ust. 3 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2013 r. poz. 595 z 
późn. zm). Starosta, wraz z materiałami na sesję, przedłożył radnym Rady Powiatu 
Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  za 2014 rok  – materiał 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu sesji. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż Sprawozdanie było przedmiotem dokładnej 
analizy na posiedzeniach stałych komisji Rady Powiatu, które zaaprobowały przedstawioną 
treść materiału nie zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o pytania i ostateczne uwagi 
dotyczące Sprawozdania. 
Pytań i uwag  nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż Sprawozdanie Starosty z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  za rok 2014 zostało przyjęte przez Radę Powiatu 
bez uwag. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu  Zapobiegania  
Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2015 – 
2017.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, niemniej wniosła 
o dopisanie do działu: „Zagrożenia w ruchu drogowym - infrastruktura” nast. pozycji: 

a) brak chodnika przy ul. Białostockiej od Mleczarni do stacji benzynowej, 
b) fatalny stan ulicy Jeziornej. 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, jednak 
zaproponowała 

a) zwrócenie się do RZGW, żeby zajął się pielęgnacją kanałów poprzez wycinkę 
starych, chorych drzew oraz przycinkę gałęzi zwisających nad kanałami, 
b) zwrócenie się do Dyrektorów szkół o zwiększenie edukacji młodzieży i rodziców 
w zakresie negatywnych skutków picia alkoholu i palenia papierosów. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu, jako radna, zgłosiła wniosek o uzupełnienie  Programu 
w części: Zagrożenia życia i zdrowia w wierszu Gmina Wydminy - zagrożenia pn. Fermy 
hodowlane pow. 500 szt. – szczegółowy opis w załączniku nr 9 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała wniosek pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 12, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 2 osoby. 
Wniosek został zaakceptowany. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o ostateczne wnioski i uwagi do 
projektu uchwały. 
Wniosków i uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Uchwała Nr III.28.2015 w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu  Zapobiegania  
Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2015 – 
2017 została podjęta – stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie programu działań profilaktycznych, promowania 
i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych  w stosunku  do dzieci w rodzinach 
zagrożonych przemocą w rodzinie  w Powiecie  Giżyckim na rok 2015. 
Materiał stanowi załącznik nr 11 do protokołu 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznały się, 
ale nie opiniowały projektu uchwały 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr III.29.2015 w sprawie programu działań profilaktycznych, promowania 
i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych  w stosunku  do dzieci w rodzinach 
zagrożonych przemocą w rodzinie  w Powiecie  Giżyckim na rok 2015 została podjęta – 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 
w uchwale Nr XLII.242.2014 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 28 sierpnia 2014 r. 
w sprawie zmiany kategorii drogi powiatowej. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Zmiana uchwały Rady Powiatu wynika z oczywistej omyłki pisarskiej, polegającej 
na błędnym wpisaniu numeru ulicy Owsianej, tj. wpisano nr 4443N zamiast 4442N. Omyłka 
jest oczywistą, gdyż zgodnie z wykazami nr 4443N jest numerem ulicy Perkunowskiej, zaś 
wszystkie opinie sąsiednich zarządów powiatu oraz Burmistrza Miasta Giżycko, jak również 
uchwała Zarządu Województwa Warmińsko - Mazurskiego  dotyczyły ulicy nr 4442N - ulicy 
Owsianej. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznały się, 
ale nie opiniowały projektu uchwały 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr III.30.2015 w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale 
Nr XLII.242.2014 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 28 sierpnia 2014 r. w sprawie zmiany 
kategorii drogi powiatowej została podjęta – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 3 w Zespole Szkół 
Zawodowych w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Proponowany projekt uchwały dotyczy zamiaru likwidacji szkoły, która formalnie istnieje 
w powiatowym systemie edukacyjnym, ale do której nie dokonano naboru od 2006 roku. 
Szkoła Policealna Nr 3 w Zespole Szkół Zawodowych w Giżycku kształciła młodzież w 
zawodzie technik obsługi turystycznej. Pierwszy nabór do tej szkoły odbył się w roku 
szkolnym 2004/2005, gdzie do szkoły zakwalifikowało się 27 osób. W roku szkolnym 
2005/2006 25 słuchaczy ukończyło szkołę. Nabór do szkoły ogłaszano również w kolejnych 
latach, jednakże nie zgłosiła się wymagana liczba kandydatów. Wobec istniejącego niżu 
demograficznego wszystko wskazuje na to, iż szkoła nie zostanie reaktywowana. W dniu 
8 listopada 2012 r. Rada Powiatu w Giżycku uchwałą nr XXII.141.2012 zadecydowała 
o likwidacji niektórych szkół, których organem prowadzącym jest Powiat Giżycki, jednakże 
na wniosek związków zawodowych i Zespołu Szkół Zawodowych z procedury likwidacyjnej 
wyłączono wówczas Szkołę Policealną Nr 3.Likwidacja wymienionej w projekcie uchwały 
szkoły nie spowoduje utraty szansy na zdobycie poszukiwanych zawodów oraz nie wpłynie 
na pogorszenie sytuacji zawodowej osób zatrudnionych. Nowa struktura szkół 
ponadgimnazjalnych zapewnia dorosłym możliwość kształcenia w ramach kwalifikacyjnych 
kursów zawodowych. Zgodnie z art. 59 ust. 1 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie 
oświaty ( Dz. U. z 2004r., Nr 256, poz. 2572 z późn. zm.), szkoła publiczna prowadzona 
przez jednostkę samorządu terytorialnego, może zostać zlikwidowana z końcem roku 
szkolnego przez organ prowadzący szkołę, po zapewnieniu przez ten organ uczniom 
możliwości kontynuowania nauki w innej szkole publicznej tego samego typu, a także 
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kształcącej w tym samym lub zbliżonym zawodzie. Warunek ten nie dotyczy tej szkoły, 
ponieważ na dzień dzisiejszy nie posiada żadnych słuchaczy. Organ prowadzący jest 
zobowiązany, co najmniej na sześć miesięcy przed terminem likwidacji szkoły, zawiadomić 
o zamiarze jej likwidacji: rodziców uczniów (w przypadku szkoły dla dorosłych- uczniów), 
właściwego kuratora oświaty oraz organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego 
właściwej do prowadzenia szkoły danego typu. W przypadku Szkoły Policealnej Nr 3, która 
nie ma słuchaczy, warunek zawiadomienia uczniów o zamiarze likwidacji szkoły nie będzie 
miał zastosowania.   Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej nr 3 
w Zespole Szkół Zawodowych w Giżycku rozpocznie wyżej opisaną procedurę.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Spraw Społecznych zapoznały 
się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr III.31.2015 w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 3 w Zespole Szkół 
Zawodowych w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Powiatu na rok 
2015. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr III.32.2015 w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Powiatu na rok 
2015 została podjęta – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy stałych Komisji Rady 
Powiatu na rok 2015. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr III.33.2015 w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy stałych Komisji Rady 
Powiatu na rok 2015 została podjęta – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Zmiany wynikają ze zmian – z dniem 1 stycznia 2015 r. - klasyfikacji budżetowej, 
polegających m.in. na: 

1. uchyleniu paragrafów wydatkowych: 435 (zakup usług dostępu do sieci Internet) i 437 
(opłaty z tytułu zakupu usług telekomunikacyjnych świadczonych w stacjonarnej 
publicznej sieci telefonicznej) i zmiany brzmienia § 4360 na: opłaty z tytułu zakupu 
usług telekomunikacyjnych, 

2. dodaniu w dz. 801 (oświata i wychowanie) rozdz.80150 (Realizacja zadań 
wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci i 
młodzieży w szkołach podstawowych, gimnazjach, liceach ogólnokształcących, 
liceach profilowanych i szkołach zawodowych oraz szkołach artystycznych) i 
koniecznością wydzielenia środków na ten cel, 
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3. zmianą objaśnień do § 430 (zakup usług pozostałych), w wyniku których opłaty za 
wywóz śmieci klasyfikuje się w § 452 (opłaty na rzecz budżetów jednostek samorządu 
terytorialnego). 

Ponadto dokonuje się przesunięć środków zabezpieczonych na wynagrodzenia pracownika 
zatrudnionego do obsługi imprez sportowych w PZOSiPO (z rozdz.80114 na rozdz.92695). 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr III.34.2015 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015 
została podjęta – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad. 19. Sprawy różne. 
M. Kaczorowska powiedziała, że w szpitalu problemem jest nie tylko niesprawny agregat, 
ale i brak USG oraz tomografu, pacjenci są wożeni karetką do innych miast – Mrągowa, Ełku, 
Kętrzyna, zresztą teraz jest prawdopodobnie i niesprawna karetka. Należy to wszystko 
zakupić, a skoro jutro jest spotkanie z wójtami, trzeba zapytać, czy chcą się włączyć 
finansowo. Poprosiła, aby  poruszyć ten temat na spotkaniu, poza tym zaprosić 
Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych na to spotkanie, a również i Przewodniczącą 
Rady. 
Radna poruszyła temat skrzyżowania na ul. Świderską, gdzie ostatnio, w ciągu tygodnia,  
były 2 wypadki drogowe. Wnosi do Zarządu, aby znowu wystąpić do Ministra Transportu, 
ażeby podjęli działania w sprawie budowy ronda. 
L. Należyty poruszyła sprawę stanu chodnika przy ul. Białostockiej – tragiczny stan, nie 
można go użytkować oraz w Kruklinie – ciężkie samochody jeżdżą szybko do żwirowni, 
a chodnika nie ma, zaproponowała, aby porozmawiać z wójtem, aby wybudować ten chodnik. 
J. Łożyński poprosił, aby porozmawiać z P. Prezes szpitala o jej zleceniu dla pielęgniarek – 
aby zamykały wieczorem i otwierały rano drzwi wejściowe do szpitala oraz nadzorowały 
pracę osób sprzątających, a przecież sprzątanie powierzono firmie zewnętrznej. Zapytał, czy 
Starosta uważa, że GNS jest taka dobra i niezawodna, wystarczy poczytać,  bo w mediach ma 
złą opinię. 
M. Bronk  wyraził zaniepokojenie zamiarem zlikwidowania banku krwi w naszym szpitalu, 
bo grozi to wielkim niebezpieczeństwem. 
H. Dadełło powiedział, że Ministerstwo stwierdziło, że to brawura jest powodem wypadków, 
a nie infrastruktura. 
M. Kaczorowska dodała, że na tym skrzyżowaniu jest luka naświetlenia i nie widać wyraźnie 
pieszego. Co do brawury potwierdza, ale jest to niebezpieczne skrzyżowanie. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła radnym następujące sprawy: 

1. Odczytała pismo -  skargę D. D. z dnia 16 stycznia 2015 r.  na działania Starosty 
Giżyckiego. Postawiła wniosek, aby rozpatrzyła ją Komisja Rewizyjna i poddała 
wniosek pod głosowanie. Wynik głosowania: „za” – 12, „przeciw” – nie było, 
„wstrzymujący się” – 2 osoby.  Skarga została przekazana Komisji Rewizyjnej. 

2. Poprosiła o upoważnienie jej do wypowiedzi w konsultacjach publicznych projektu 
Programu Budowy dróg Krajowych na lata 2014 – 2023 na temat modernizacji Drogi 
Krajowej 16 w całym przebiegu. Rada przychyliła się do prośby Przewodniczącej.  
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3. Odczytała pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie pozytywnej opinii o 
prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Giżyckiego na lata 2015 – 2029.  

4. Odczytała zaproszenie Regionalnej Izby Obrachunkowej  na konferencję w dniach 19 
– 20 lutego 2015 r. „Współpraca organów jednostek samorządu terytorialnego 
z Regionalną Izbą Obrachunkową”. 

5. Odczytała pismo wójta Gminy Miłki z prośbą o dokonanie zamiany dróg pomiędzy 
Powiatem Giżyckim a Gminą Miłki.  

6. Odczytała pismo A. B. o udzielenie odpowiedzi nt. przetargu na świadczenie usług 
pocztowych w Starostwie. Przewodnicząca Rady postawiła wniosek, aby sprawę 
przekazać Staroście do rozpatrzenia – zgodnie z Kpa wg właściwości. Rada nie 
wniosła uwag do  przedstawionego rozwiązania. 

7. Odczytała pismo Zarządu Dróg Powiatowych – negatywną odpowiedź dla Sołtysa wsi 
Jeziorko w sprawie rozbudowy drogi Sterławki – Wielkie – Jeziorko. 

Powyższe pisma znajdują się w Teczce korespondencji Przewodniczącej Rady Powiatu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła radnych o uprzedzanie  swoich nieobecności na 
posiedzeniach komisji i sesji u Przewodniczącej Rady lub Przewodniczących Komisji.  
Poprosiła Przewodniczących Komisji o zgłaszanie jej faktu planowania  dodatkowych 
posiedzeń komisji. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. 
Starosta W.  Strażewicz odpowiedział w podnoszonych wcześniej sprawach: 
-  zakup tomografu – istnieje możliwość  kupienia samej usługi, możemy kupić usługę,  a nie 
przyrząd; 
- rondo na Świderskiej – skrzyżowanie jest w jurysdykcji Zarządu Dróg Krajowych; 
- chodnik przy ul. Białostockiej – mamy porozumienie z Miastem na temat utrzymania dróg, 
będziemy rozmawiać i o tym chodniku; 
- utrudnienia dla pielęgniarek w kwestii otwierania/zamykania drzwi i nadzoru nad 
sprzątaniem – trudno, żeby tu Zarząd Powiatu był arbitrem, jest to w katalogu zadań 
zwykłego zarządzania jednostką; 
- umowa z GNS –  ta umowa obowiązuje obie strony. 
H. Sarul powiedziała, że Starosta nie do końca zrozumiał, my pytamy czy istnieje powód, 
aby rozpocząć procedury rozwiązania umowy z GNS, czy też jest Pan zadowolony z ich 
zarządzania. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że jego odczucia nie mają nic do rzeczy, sam nie jest 
do końca zadowolony z usługi operatorskiej, ale obowiązuje nas umowa, w której zapisane są 
zasady, również zasady wypowiedzenia tej umowy. Toczą się pewne działania, wzywamy 
operatora do wyjaśnienia pewnych zjawisk, pewnych nieprawidłowości. Ale potrzebujemy 
czasu. Do sprawy należy podejść z należytą starannością, nie można podejmować decyzji 
pochopnie, żeby nie narazić się na niepotrzebne straty, trzeba mieć cios nokautujący. 
H. Sarul zapytała o czym my tu w ogóle rozmawiamy. Pan rozważa, Pan będzie podejmował 
jakiś ogląd, poradzi się prawników. Już od grudnia była mowa o różnych dysfunkcjach 
działania w szpitalu, o grabieżczej polityce GNS, o wyciąganiu pieniędzy, o unieważnionych 
umowach, gdzie odkryliśmy fakt drenowania szpitala, o krzywdzeniu ludzi, o chaotycznej 
reorganizacji. Po tym obradowała komisja, która przyniosła gotowe wnioski. Teraz 
oczekujemy, żeby wykonał  Pan to, czego chcemy wszyscy, a przynajmniej większość, to do 
czego obliguje Pana stanowisko. Niech Pan zrezygnuje z obrony GSN i jej działań na naszym 
terenie, bo to  się nie sprawdziło, bo to nas krzywdzi i niszczy szpital. Nie mamy czasu wahać 
się i zastanawiać. Jesteśmy w opresji, którą sprowadziła nam Grupa Nowy Szpital, i która nas 
wszystkich, łącznie z Panem, oszukała. Czy ma Pan mało argumentów, żeby rozpocząć 
procedurę nie negocjacji, nie aneksowania, tylko rozwiązania umowy. Z tego trzeba się 
wywikłać, po to też, aby samorządy chciały wyłożyć swoje środki, aby stworzyć szpital 
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samorządowy. Bez pieniędzy wójtów i burmistrzów powiat nic nie zrobi, bo jest biedny i nie 
jest nawet w stanie pomóc szpitalowi. 
Starosta W. Strażewicz poprosił o podpowiedzenie zatem trybu rozwiązania tej umowy, jak 
to zrobić, a nie wystarczy głośno krzyczeć, bo jak jest, to my wszyscy wiemy. Poprosił, aby 
nie imputować mu, że jest ostatnim obrońcą GNS. Nie można działać pochopnie. Zawarliśmy 
umowę, wybraliśmy operatora, podjęliśmy decyzje w tej materii, ale rozwiązanie umowy nie 
jest takie łatwe. 
H. Sarul powiedziała, że dla niej sytuacja jest prosta - wynajęliśmy 2 lata temu GNS do 
zarządzania naszym szpitalem – ale powiat jest właścicielem szpitala, a Zarząd jest 
wykonawcą woli powiatu.  
M. Kaczorowska powiedziała, że burzy się w niej wszystko, pracownicy szpitala, którzy 
przychodzą na sesje i posiedzenia siedzą i milczą, ale domagają się rozwiązania umowy 
z GNS. Jeśli Starosta nie podejmie kroków w tym kierunku, to   zapowiada referendum 
w sprawie odwołania Rady Powiatu.  
L. Należyty stwierdziła, że zarówno Starosta, jak i koleżanki z Rady mówią o tym samym 
problemie. H. Sarul prosi o przystąpienie do procesu rozwiązania umowy z GNS i taki 
wniosek postawiła Komisja Spraw Społecznych. To nie stanie  się jednego dnia, musi być 
pewien proces, w którym pracownicy Powiatu Giżyckiego będą mieli czas na przejrzenie 
umowy i zastanowienie się nad możliwościami jej rozwiązania. Niemniej najważniejsza jest 
wola. My oczekujemy od Starosty, że powie nam, że rozumie nasze stanowisko i przystąpi 
do procesu rozwiązania umowy z GNS. 
Starosta W. Strażewicz przyznał, że nie do końca jest zadowolony z usług GNS, na razie 
jednak Zarząd Powiatu nie podjął kroków ku rozwiązaniu umowy operatorskiej. Poprosił 
o przeczytanie procedur. W umowie jest zapis, że mamy obowiązek dwukrotnego wezwania 
do usunięcia uchybień. Jedno wezwanie już było, jesteśmy na etapie drugiego.  
J. Łożyński  zapytał Starostę czy ma intencję w kierunku rozwiązania umowy z GNS. 
H. Sarul dodała, że jeśli Starosta złoży deklarację woli, że będzie prowadził sumiennie, 
zgodnie z prawem proces rozwiązywania umowy, to dostanie od nich 100 dni spokoju, ale 
musi to być jasna i jednoznaczna deklaracja. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, że jego deklaracja została wyrażona w ślubowaniu 
radnego na początku kadencji, powtarza ją teraz i ślubuje działać na rzecz dobra powiatu w 
poszanowaniu prawa. 
Przewodnicząca Rady Powiatu podsumowała dyskusję – dobro szpitala jest najważniejsze, 
zapoznaliśmy się ze stanowiskami stron, wiemy co jest, już pierwsze kroki podjęliśmy. 
Jesteśmy na dobrej drodze do rozwiązania umowy z GNS, sądzi, że do tego dojdzie, ale 
będzie to dłuższy proces. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy są jeszcze inne wnioski i uwagi w innych 
sprawach. 
Wniosków i uwag nie zgłoszono. 
 
Ad. 20. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania tematyki sesji o godz. 17.45 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła 
obrady. Złożyła wszystkim serdeczne życzenia świąteczne.  
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk        Monika Ł ępicka-Gij  
 


